

7D4N WILDSCAPE OF KENYA

NAIROBI, LAKE NAIVASHA, LAKE NAKURU,MAASAI MARA

肯尼亚自然野境之旅

内罗毕,奈瓦沙湖,纳库鲁湖,马赛马拉







SCHEDULE

D1

KUALA LUMPUR → NAIROBI
(12H 50M++)



LAKE NAIVASHA (108KM 2H12M) - LAKE NAKURA (79KM 1H51M) (MOB/L/D,

- Transfer from Nairobi to Lake Naivasha
- Boat Ride on Lake Naivasha (offers the sight of hippo families Hippo Families, Lots of birdlife among the attractions)
- Crescent Island walk (offers the sight of Giraffe, Zebra, Gazelle, Dikdik, Impala among many more bird)
- Transfer from Lake Naivasha to Lake Nakuru
- Nakuru Afternoon game drive
- · Check in lodge

NOTE: Flamingo sighting is NOT guaranteed, since this are wild birds that migrate from time to time depending on the weather patterns and for breeding season.

D3

LAKE NAKURU – MAASAI MARA NATIONAL RESERVE (221KM 4H8M)

- Transfer from Lake Nakuru to Maasai Mara National Reserve
- Check-in at the lodge for lunch.
- Afternoon game drive
- Dinner and overnight at the lodge.

D4

MAASAI MARA NATIONAL RESERVE (B/L-picnic lunch/D)

- -SETTVE (B/E-pichic lunch)
- Maasai Mara Full Day Game Drive
 Maasai Village (Visit)
- Dinner and overnight at lodge
 * Optional Tour: Balloon Safari

D5

MAASAI MARA NATIONAL RESERVE - NAIROBI (229KM 4H10M)

- Transfer from Maasai Mara to Nairobi
- Lunch at Carnivore restaurant
- Utumaduni Craft Shop (Shopping)
- Dinner and overnight at hotel

D6

NAIROBI → KUALA LUMPUR (12H 25M) (B/L/MOB)

- Giraffe center (Visit)
- Lunch
 - Transfer to airport

D7

ARRIVE KUALA LUMPUR







- ✓ Lake Nakuru game drive (Flamingo sighting)
- Maasai Mara Full Day Game Drive and afternoon Game Drive (Big Five - Elephant, Lion, Buffalo, Rhino and Leopard)
- Enjoy Boat Ride (Hippo Families, Lots of birdlife among the attractions)
- Crescent Island walk (Giraffe, Zebra, Gazelle, Dikdik, Impala among many more bird)
- ✓ Visit Maasai Village
- ✓ Shopping at Utamaduni Craft Centre.
- ✓ Visit Giraffe Center











CULTURE

FAMILY

SCENIC

LEISURE

SHOPPING

KENYA

- Nairobi Situated along the Nairobi River in beautiful Kenya, the capital of Nairobi is East
 Africa's most cosmopolitan city. It serves as an excellent starting point for African safari
 trips around Kenya. Nairobi is Africa's 4th largest city and is a vibrant and exciting place to
 be. There are some fascinating attractions: its cafe culture, unbridled nightlife, the National
 Museum, the Karen Blixen Museum and most notably. just 20 minutes from the city centre,
 wild lions and buffalo roam in the world's only urban game reserve.
- Lake Nakuru National Park Located in the Great Rift Valley surrounded by yellow acacia woodlands and bushy shrublands, the Lake Nakuru National Park was created to protect the Lake and its large flocks of Lesser Flamingo, which are drawn to the algae that flourish in the saline waters of this soda lake. The national park is inhabited by over 50 mammal species including hippo, black and white rhino, Rothschild giraffe, buffalo and eland. Known as a bird watcher's paradise, the park is home to over 450 bird species. Visitors can look forward to hiking through the scenic landscape, picnicking next to this magnificent lake, and spotting an array of wildlife on a game drive.
- Lake Naivasha Lake Naivasha, in Kenya's Nakuru County, is the highest of the Great Rift Valley Lakes and despite having no outlet, it is one of only two Rift Valley freshwater lakes. Fringed by papyrus and acacia trees, this gorgeous setting is a unique geologic landscape that supports over 450 bird species. The lake serves as the main drinking hole for wildlife in the area such as zebra, eland, hippo, waterbuck, buffalo and many more animals, allowing for some superb game viewing. Visitors can look forward to intriguing night safaris, and boating excursions around the lake as well as to beautiful Crescent Island for spectacular bird watching. Other popular activities include horse riding, village visits and tours to several impressive neighbouring national parks.
- Crescent Island Crescent Island Game Sanctuary is located on Lake Naivasha, Kenya in the Great Rift Valley. It is one of the most beautiful parks in Kenya and is Naivasha's best-kept secret. Surrounded by water, it is actually a peninsula and is accessible by boat from East or West as well as by road. From the top of the hill, there is a 360-degree view across the Lake from Longonot to Hell's Gate to the Mau Escarpment to Eburu and onto the Aberdares. Walking along the ridge in the golden hour before sunset whilst watching the animals grazing with the water shimmering beyond is what Africa is all about.
- Maasai Mara National Reserve One of Kenya's undisputed natural highlights is the Masai Mara National Reserve, which sprawls across more than 1500 square kilometres of the country's southwest. The park protects a phenomenal array of game, including elephant, lion, leopard and buffalo, as well as crocodile and hippopotamus in the Mara River. The birdlife is no less impressive, with over 450 resident bird species. However, the true highlight here is the Great Migration, recognised as one of the Seven New Wonders of the World. To survive the dry months of July to September, some 1.7 million wildebeest, migrate from the parched plains of the Serengeti National Park in Tanzania. Along with much smaller numbers of antelope, buffalo and zebra, they move to the more forgiving grasslands of the Masai Mara. In their wake come predators such as lion, hyena and cheetah, for whom these giant herds are an easy source of prey.



HAND-PICKED HOTEL (4 NIGHTS)

✓ Nairobi X 1 Night
✓ Lake Nakuru X 1 Night
✓ Maasai Mara X 2 Nights

^{*}During major conferences, fairs, and festivals, accommodation may be located in an alternative city without prior notice.

*Some accommodations may not have specific twin or double room types.



4 Breakfast / 5 Lunch / 4 Dinner

✓ Carnivore restaurant

Disclaimer: During major conferences, fairs and festivals, act of nature and heavy flow of tourist arrival, the sequence of itinerary may change and accommodation may be located in an alternative city without prior notice. **Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only



01

文化

肯尼亚

佳选择。

魅力所在。

家庭

风景

内罗毕 – 内罗毕位于美丽的肯尼亚内罗毕河沿岸,是东非最国际化的城市。它是肯尼

亚非洲游猎之旅的绝佳起点。内罗毕是非洲第四大城市,是一个充满活力和令人兴奋

的地方。这里有一些迷人的景点:咖啡馆文化、热闹的夜生活、国家博物馆、凯伦口

布里克森博物馆。最值得注意的是,距离市中心仅 20 分钟车程,就能在世界上唯一

纳库鲁湖国家公园 – 纳库鲁湖国家公园位于东非大裂谷,周围环绕着黄色金合欢林和

个壮丽的湖泊旁野餐,也可以乘坐游猎车进行动物观赏,探索丰富多样的野生生态。

奈瓦沙湖 - 奈瓦沙湖位于肯尼亚纳库鲁县,是大裂谷中海拔最高的湖泊,也是少数的 淡水湖之一。湖边长满了纸莎草和金合欢树,景色优美,地质景观独特,栖息着 450

多种鸟类。该湖是该地区野生动物的主要饮水处,包括斑马、大羚羊、河马、水羚、

水牛等许多动物,是观赏动物的理想地点。游客可体验夜间狩猎、湖上游船、前往新

月岛观鸟、骑马、参观村庄及探索周边国家公园,是亲近大自然与感受非洲野趣的绝

新月岛 - 新月岛野生动物保护区位于肯尼亚东非大裂谷的纳瓦沙湖畔,它是肯尼亚最

美丽的公园之一,也被誉为奈瓦沙"最神秘的宝藏"。它四面环水,实际上是一个半 岛,可从东或西乘船抵达,也可经陆路抵达。从山顶可以 360 度俯瞰湖的览壮丽景色

, 从隆戈诺特到地狱之门国家公园, 再到马乌悬崖、埃布鲁和阿伯德尔山脉。在日落

前的黄金时刻沿着山脊漫步,一边看着动物在波光粼粼的水面上吃草,这正是非洲的

马赛马拉国家保护区 - 马赛马拉国家保护区是肯尼亚最著名的自然奇观之一,它横跨

该国西南部 超过1500 多平方公里的土地。保护区里有种类繁多的野生动物,包括大 象、狮子、豹子及水牛,以及马拉河中的鳄鱼和河马。鸟类也同样令人印象深刻,有

超过 450 种常驻鸟类。然而,这里真正的亮点是大迁徙,它被公认为世界新七大奇迹

之一。为了度过 7 月至 9 月的干旱季节, 大约 170 万头角马从坦桑尼亚塞伦盖蒂国

家公园的干旱平原迁徙。它们与数量少得多的羚羊、水牛和斑马一起,迁往环境更为

温和的马赛马拉草原。随着这些大型食草动物的移动,狮子、鬣狗和猎豹等捕食者也

精选酒店(4晚)

*在重大会议、博览会和节日期间,住宿可能会安排在其他城市,恕不另行通知

x1晚

x1晚

x2晚

内罗毕

纳库鲁湖

马赛马拉

的城市野生动物保护区中,看到野生狮子和水牛自由漫步的壮观场面。

休闲

ΛΛ

sale

购物



笛行程

第1天 **吉隆坡 → 内罗毕** (12小时50分钟++)

第2天

奈瓦沙湖 (108公里 2小时12分钟) - 纳库鲁湖 79公里 1小时51分钟)

(机上用餐/午/晚餐

- 从内罗毕前往奈瓦沙湖
- 乘船游览奈瓦沙湖(可观赏河马家族、众多鸟类)
- 新月岛漫步(可观赏长颈鹿、斑马、瞪羚、小羚羊、 黑斑羚等及众名鸟类)
- 从奈瓦沙湖前往纳库鲁湖国家公园
- 下午狩猎之旅
- 享用晚餐及入宿 注意: 无法保证看到火烈鸟, 因为这些 野生鸟类会根据天气模式及繁殖季节而迁徙

第3天

纳库鲁湖 - 马赛马拉国家保护区

- 从纳库鲁湖国家公园前往马赛马拉国家保护区
- 享用午餐及入宿
- 享用晚餐及入宿

第4天

- 享用晚餐及入宿

第5天

马赛马拉国家保护区 - 内罗毕

(早/午/晚餐

- 在百兽宴餐厅享用午餐
- 享用晚餐及入宿

内罗毕 > 吉隆坡 (12小时25分钟)

- 长颈鹿中心(参观)
- 前往机场

第7天 抵达吉隆坡

旅游亮点

- 马赛马拉全日游猎之旅及下午半日游猎之旅
- 乘船游览 (探索河马家族、众多鸟类等)
- 新月岛漫步 (观赏长颈鹿、斑马、瞪羚、小羚羊、 黑斑羚及众多鸟类等)
- 参观马寨村
- 在工艺中心购物
- ✔ 参观长颈鹿中心

茂密的灌木丛。其建立是为了保护湖泊及其大群小红鹳,这些小红鹳被这座苏打湖盐 水中繁茂的藻类所吸引,形成壮观的景象。国家公园内栖息着 50 多种哺乳动物,包 括河马、黑犀牛和白犀牛、罗斯柴尔德长颈鹿、水牛和大羚羊。该公园被称为"观鸟 者的天堂",拥有 450 多种鸟类。游客可以期待在风景秀丽的景观中徒步健行、在这

(221公里 4小时8分钟) (早/午/晚餐)

- 下午狩猎之旅

马赛马拉国家保护区

- (早/午-餐盒/晚餐
- 马赛马拉全日游猎之旅
- 马赛村(参观)
- 自费项目: 热气球之旅

(229 公里 4小时10分钟)

- 从马赛马拉前往内罗毕
- 工艺品店(购物)

第6天

(早/午/机上用餐)

- 午餐

- 纳库鲁湖游猎之旅(观赏火烈鸟)
- (观赏五大动物 大象、狮子、水牛、犀牛和豹子)

4 早餐 / 5 午餐 / 4 晚餐

*部分住宿可能没有特定的双床房或双人房类型

紧随其后, 使这片土地成为大自然最壮观的生存较量现场。

- 百兽宴餐厅午餐
- **免责声明**:如在旅游期间受限制于当地重大会议、展会、节庆活动、自然灾害或有大量游客涌入的情况下,游览景点或行程的次序在必要时会进行适当的调整,住宿可能会更改至 其他城市, 恕不另行诵知。
- **备注**:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 肯尼亚 KENYA ·

Currency 货币	Kenyan Shilling – (KES) 肯尼亚先令 – (KES)	Credit Card 信用卡	* Call credit card centre to extend your credit card limit * Credit Card are used widely in Kenya. * 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在肯尼亚通行.
Exchange Rate 货币兑换率	MYR 10 : 260 KES 10令吉 : 260 肯尼亚先令 USD 10 : 1210 KES 10美元 : 1210 肯尼亚先令	Dial Code 拨号代码	Kenya : +254 肯尼亚 : +254
Voltage 电压	240 Volts , 50 Hz 240伏特, 50赫兹	Power Socket 插座	Type G (3-pin) / G型(3脚) "Please bring a universal electric plug adapter / *请自带多功能插座
Time Different 时差	Approximately 5 Hours behind Malaysia 标准时相差慢马来西亚时间5小时	Luggage Allowance 行李托运	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
Weather 气候	□ 春季 Spring □ 夏季 Sum Mar to May Jun to Aug 3月 – 5月 6月 – 8月 14°C ~ 27°C 11°C ~ 23°	9,	と 本 Autumn
Aircraft Type 飞机型号	A320	A330	Boeing 777
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:		Flight: 航班行程: Airport Tax & Fuel 机场税及燃油的加 Agent Collection F 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	费:
	Travel Agent:		

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:244